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Zápisnica zo zasadnutia komisie finančnej a správy majetku zo dňa 

dňa 08. decembra 2022 (utorok) o 17,00 h 

 

Miesto:  Mestský úrad Sabinov 

Miestnosť:  Zasadačka MsR 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Ďalej prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  podľa pozvánky 

 

 

 

k bodu č. 1. Otvorenie 

Rokovanie otvoril predseda komisie, Ing. Šoltýs, ktorý konštatoval, že zo siedmich členov komisie sú 

prítomní 6 a komisia je uznášania schopná.  

  Následne predseda komisie prítomných oboznámil s programom rokovania. Program rokovania bol 

komisiou následne schválený.  

a. uznesenie: 

Komisia finančná a správy majetku schvaľuje program.  

b. hlasovanie:  

za:  6 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

k bodu č. 2.  Návrh na schválenie zámeru rozšírenia Poliklinika Sabinov, n.o. – prístavba 

ambulancií 

 

Predkladateľ návrhu Ing. Radoslav Ernst oboznámil prítomných s predloženým návrhom – zámerom 

rozšírenia Polikliniky Sabinov, n.o. 

Ide o rozšírenie a skvalitnenie verejných zdravotníckych služieb poskytovaných Poliklinikou Sabinov, 

n.o.. Jedná sa o prístavbu dvoch ambulancii so zázemím, denným stacionárom, toaletou a čakárňou. 

V uvedených novovzniknutých priestoroch  sa plánuje prevádzkovať endokrinologická ambulancia 

a kardiologická ambulancia a stacionár. Tieto ambulancie budú pokrývať spádovú oblasť okresu 

Sabinov, čo predstavuje pokrytie územia s viac ako 60 000 obyvateľmi. K uvedeným priestorom bude 

zároveň dobudované aj parkovisko s kapacitou do 20 parkovacích miest.  To odľahčí už i tak prehustenú 

a nedostatočnú parkovaciu situáciu pri poliklinike. Realizáciou tohto projektu dosiahneme zlepšenie 

dostupnosti zdravotnej starostlivosti.  

 

V roku 2021 nezisková organizácia Poliklinika Sabinov, n.o., ktorej zakladateľom je Mesto Sabinov 

obstaralo projektovú dokumentáciu pre stavebné povolenie Poliklinika Sabinov, n.o. – prístavba 

ambulancií. Zhotoviteľom projektovej dokumentácie je Ing. Martin Lopušniak, PhD., autorizovaný 

stavebný inžinier. 
 

Správna rada Poliklinika sa tiež zaoberala na svojom zasadnutí týmto projektom a odsúhlasila zámer rozšírenia 

Polikliniky Sabinov. 



Mesto SABINOV 

KOMISIA FINANČNÁ A SPRÁVY MAJETKU  

ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA 

Strana 2 z 2 
 

Riaditeľ Polikliniky prítomných informoval aj o zámere využitia uvoľnených priestorov – rozšírenie 

rehabilitácie. 

Rozpočet projektu je z roku 2021 na výšku 227 000 € bez DPH a bez ceny parkoviska. 

 

Diskusia :  

 

p. Fabián – súhlasí so zámerom, Polikliniku je potrebné rozširovať. 

Prof. Ružbarský – je potrebné aktualizovať ceny v projekte, lebo z roku 2021 už určite nie sú aktuálne. Je táto 

prístavba projektovaná tak, že by na nej v budúcnosti mohla byť nadstavba ? Odpovedal riaditeľ polikliniky – 

nie. 

 

Mgr. Šoltýsová – nie je nejaká výzva, do ktorej by sa mesto zapojilo a bola by možnosť ušetriť mestské peniaze  

Ing. Štofanik – uvolnený priestor po nájomcovi Onderčovi – 2 poschodia nebolo by to jednoduchšie ? 

Odpovedal riaditeľ polikliniky – je to finančne náročnejšie. 

 

Mgr. Valkovič – aké je úverové zaťaženie – bude aj na iné akcie ? 

 

Ing. Šoltýs – je potrebné doplniť informácie – aktuálna predpokladaná výška investície a finančné možnosti 

mesta – úver, vlastné zdroje, úverové zaťaženie.... 

 

a. uznesenie: 

Komisia finančná a správy majetku predložený materiál prerokovala a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu schváliť zámer rozšírenia polikliniky Sabinov, n.o. – prístavba ambulancií..  

b. hlasovanie:  

za:  4 

proti: 0 

zdržal sa: 1 

 

Uznesenie bolo schválené. Na hlasovaní už nebol prítomný Miroslav Fabián. 
 

 

k bodu č. 3.      Záver 

Predseda komisie Ing. Jaroslav Šoltýs poďakoval za aktívnu účasť a korektný priebeh tohto 

rokovania. 

 

 

V Sabinove, dňa: 10.12.2022 

 

Spracoval/a:  

Ing. Alžbeta Semanová, tajomníčka komisie                ............................................... 

 

 

 

 

Ing. Jaroslav Šoltýs, predseda komisie    ............................................... 


